

المرجع: ر.م.ا. 2019/22
التاريخ: 29 يوليو 2019

Mr. Hasan Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations
Officer (COO), Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

المحترم الأستاذ/ حسن السركال
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات -
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Clarifying the news published on July 24, 2019 entitled "du is contributing to the development of marine fiber optic cable system between UAE and Pakistan"

الموضوع: توضيح الخبر المنشور بتاريخ 24 يوليو 2019 بعنوان "دو تسهم بتطوير منظومة كابلات الألياف الضوئية البحرية بين الإمارات وباكستان"

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد ،،،

Emirates Integrated Telecommunications Company PJSC (the "Company") has signed a Commercial Agreement with wi-tribe Pakistan LDI (Private) Ltd to facilitate the development of a high capacity, low latency submarine cable system between Pakistan and the UAE.

وقعت شركة الإمارات للاتصالات المتكاملة ش.م.ع. ("الشركة") اتفاقية تجارية مع شركة "wi-tribe Pakistan LDI (Private) Ltd لتسهيل تطوير نظام الكابلات البحرية ذات السعة العالية ما بين باكستان والإمارات العربية المتحدة..

Wi-tribe Pakistan LDI (Private) Ltd, a group company of HB International Investments Ltd, is building a 1400 km submarine cable system, Orient Express Cable system, between Karachi and Gwadar in Pakistan, and Kalba in the UAE.

تقوم شركة "wi-tribe Pakistan LDI (Private) Ltd" وهي مجموعة تابعة لشركة "HB International Investments Ltd"، ببناء نظام كابل بحري "Orient Express Cable System" بطول 1400 كيلومتر بين مدينتي كراتشي وجوادر في باكستان، ومدينة كلباء في الإمارات العربية المتحدة.

The Company has entered into an agreement with Witribe to allow the cable to reach UAE and land in its facilities in Kalba. The Company is going to supply hosting and connectivity services to this cable system. For the avoidance of doubt EITC has no investment or ownership in this cable system. The relationship between EITC and Wi-tribe is purely commercial.

دخلت الشركة في اتفاقية مع "wi-tribe" للسماح للكابل بالوصول إلى الإمارات والهبوط في منشأتها في كلباء. ستقوم الشركة بتوفير خدمات الاستضافة والاتصال لنظام الكابلات هذا. ولتجنب الشك، ليس لدى الشركة أي استثمار أو ملكية في نظام الكابلات المذكور أعلاه. والعلاقة بين الشركة و "wi-tribe" علاقة تجارية بحتة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

Hanan Ahmad
Company Secretary

سمر حنان أحمد
الأمين العام لمجلس الإدارة

